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ACTA NÚM. 65 

 
 
 
Comissió d’Afers Acadèmics: 
 
Júlia Aja Aguilar 
Albert Branchadell Gallo 
Francesca Burriel Manzanares 
Joan Carbonell Manils 
Maite Carrassón López de Letona 
Jaume Farrés Vicén 
Laura Feliu Martínez 
Vicent Fonollosa Pla 
Daniel Franco Puntes 
Joaquín Gairín Sallán 
Fernando García del Pino 
Manuel Antonio López Béjar 
Margarita Martí Nicolovius 
Bibiana Juan Godoy (en substitució de 
Maite Martín Ibáñez) 
Màrius Martínez Muñoz 
Montserrat Masoliver Puig 
Antoni Méndez Vilaseca 
Sara Moreno Colom 
Francisco José Morente Valero 
María José Recoder Sellarés 
Héctor Sala Lorda 
Bruno Sánchez Llordés 
María Valdés Gázquez 
David Vidal Castell 
Esther Zapater Duque 
 

A Bellaterra, a les 15 h del dia 21de maig, 
es reuneixen, a la sala d’actes del Rectorat 
i sota la presidència del vicerector de 
Programació Acadèmica i de Qualitat, 
doctor Josep Ros Badosa, els membres de 
la Comissió d’Afers Acadèmics 
assenyalats al marge. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

S’han excusat d’assistir a la reunió el doctor Vicente Martínez Perea i la doctora Gemma 
Puigvert Planagumà. 
 
No hi assisteixen el senyor Juan José Bravo San José, la doctora Maite Carrasón López 
de Letona ni el doctor Albert Font Sancho. 
 
Hi assisteixen, amb veu i sense vot, la senyora Maria Paz Álvarez del Castillo, la senyora 
Montserrat Balagueró Baró, el senyor Joaquim Bernabé Ródenas i el senyor Xavier 
Roqué Rodríguez. 
 
Hi actua com a secretària la senyora María Matarredona Santonja, lletrada del Gabinet 
Jurídic. 
 
 
 
 
 
Ordre del dia 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
2. Informe de l’Equip de Govern. 
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2.1. Informe del president de la Comissió. 
2.2. Informe de la comissionada de la rectora per a l’Escola de Postgrau i la 
Qualitat Docent. 
2.3. Informe d’altres membres de l’Equip. 

3. Graus: 
 3.1. Creació de títols de grau 

3.2.  Aprovació de memòries de grau 
4. Màsters universitaris: 

4.1: Modificació de títol de màster universitari i elevació al Consell de Govern per 
a la seva aprovació. 

 6.2: Aprovació de memòries de màser universitari. 
 6.3: Modificació de les noves propostes de programació de grau i de màser 
universitari del curs 2020-2021. 
5. Pregraus duals:  

5.1. Proposta de creació del títol de Pregrau d’Especialista en Radiologia i 
elevació al Consell de govern per a la seva aprovació.  
5.2. Aprovació del pla d’estudis de Pregrau d’Especialista en Radiologia, per 
delegació del Consell de Govern.  

6. Aprovació de les accions propedèutiques, curs acadèmic 2019-2020. 
7. Formació contínua. 

7.1. Proposta de títols de màster propi i diplomes de postgrau i elevació al Consell 
de Govern perquè els aprovi, si escau. 
7.2. Aprovació dels plans d’estudis de màster propi i diplomes de postgrau, de 
nova creació i de renovació amb modificacions, per delegació del Consell de 
Govern. 
7.3. Informació sobre nous cursos d’especialització. 

8. Afers acadèmics.  
8.1. Aprovació d’activitats que donen dret a reconeixement acadèmic en estudis 
de grau per al curs 2019-2020. 
8.2. Aprovació de reconeixement de crèdits de cicles formatius de grau superior 
per crèdits d’estudis de grau. 

9. Assumptes de tràmit. 
10. Torn obert de paraules. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
Abans de començar la sessió, es proposa un brindis per haver obtingut la verificació del 
Grau en Estudis Socioculturals en Gènere.  
 
El president informa que la rectora s’incorpora per presentar el punt 5 de l’ordre del dia, 
i que, en conseqüència, es canvia l’ordre en la presentació dels punts, començant per 
l’esmentat punt 5. A l’acta es reflecteixen els punts en l’ordre prèviament establert.  
 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
El president informa que s’ha incorporat a l’acta una precisió de la degana de la Facultat 
de Veterinària sobre la seva intervenció en el torn obert de paraules. 
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda aprovar l’acta 
corresponent al dia 4 d’abril de 2019. 
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2. Informe de l’Equip de Govern. 
 
2.1. Informe del president de la Comissió. 
 
El president informa que el Grau en Estudis Socioculturals de Gènere va ser verificat pel 
Consejo de Universidades en data 15 d’abril i que forma part de l’oferta oficial de títols 
de grau del curs 2019-2020. Explica que té un mèrit afegit al tractar-se d’un grau de 180 
crèdits ECTS, i comenta que el Consejo de Universidades va desestimar la reclamació 
formulada per la Universitat contra la verificació negativa que va rebre el grau en 
Història, Política i Economia. Afegeix que en aquest cas no es presentarà un nou recurs, 
i que es treballarà per part de les tres Facultats implicades per tal de tornar a pensar la 
proposta i plantejar un nou grau de 240 crèdits ECTS.  
 
Pel que fa al grau en Ciències i Humanitats, l’aprovació del qual es presenta en aquesta 
sessió i que s’inclou dins del marc de l’aliança 4 Universitats, el president indica que ha 
tingut molt bona acceptació per part de les altres dos Universitats que hi participen – 
Universidad Autónoma de Madrid i Universidad Carlos III, i destaca que és un estudi que 
garanteix una formació transversal i interdisciplinar. Afegeix que la UAB també 
participarà en un nou grau en Ciències, en el qual també hi ha les dues universitats 
abans esmentades i que coordina la Universidad Autónoma de Madrid.   
 
Tot seguit explica que s’ha decidit posposar l’automatrícula dels alumnes que 
accedeixen per primer cop a la Universitat, i que per tant no s’implantarà el curs 2019-
2020, però sí que es vol posar en marxa per al curs 2020-2021.  
 
El president dona la paraula a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que informi 
sobre el decret pel qual es fixen els preus dels serveis acadèmics a les universitats 
públiques de Catalunya per al curs 2019-2020, que es publicarà a finals de juny o 
començaments de juliol. La vicegerent explica que aquest decret es bastant continuista 
i que es mantenen els preus per crèdit un any més, atès que no incorporarà la proposta 
parlamentària de reduir un 30% el preu per crèdit. Exposa que com a única novetat sí 
que recull un altre dels acords parlamentaris que fins ara s’havia establert al preàmbul 
del decret, que és que els estudiants que acabin un grau de 180 crèdits ECTS a una 
universitat pública catalana tindran garantit el preu dels 60 primers crèdits de màster al 
preu del grau que han cursat. Afegeix que aquest preu tindrà una validesa de 5 anys, 
que als estudiants se’ls farà una mena d’acreditació i que la Universitat matricularà a 
preu condicionat fins que l’AGAUR resolgui l’aplicació del preu de grau. 
 
Així mateix, el president informa que per poder expedir el Suplement Europeu al Títol 
dels alumnes que han cursat màsters amb anterioritat a l’any 2015, es necessiten una 
sèrie de dades que els centres han d’introduir a l’aplicació que se’ls facilitarà.  
 
Finalment, el president informa que ja s’està planificant la formació relativa a l’eina per 
treballar les dades d’abandonament dels estudis.  
 
2.2. Informe de la comissionada de la rectora per a l’Escola de Postgrau i la Qualitat 
Docent. 
 
La comissionada de la rectora per a l’Escola de Postgrau i la Qualitat Docent informa 
sobre el programa pilot de la Xarxa Universitària per a l’Ocupació del CIC, i explica que 
en el marc del Pacte Nacional per a la Indústria, hi ha la línia estratègica 3, la qual té a 
veure amb la formació contínua, i que dins d’aquesta hi ha una actuació per la qual es 
demana a les universitats que realitzin accions formatives que responguin a necessitats 
relacionades amb la indústria 4.0 de fins a 15 crèdits ECTS. Comenta que proposen fer 
una prova pilot per l’any 2019 i exposa els cursos que ja s’han demanat i que s’han 
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aprovat. Explica que la Generalitat subvencionaria 1500 € per estudiant, que la 
Universitat no cobraria la matrícula però sí que podria cobrar el certificat, que abans del 
31 de maig s’hauria de contestar si la Universitat estaria interessada i en quin àmbit es 
faria el curs, i que abans del 15 de juny s’hauria d’enviar el formulari emplenat amb la 
proposta concreta. Afegeix que l’Escola d’Enginyeria i la Facultat d’Economia i Empresa 
serien les més adients per fer aquesta formació.  
 
Així mateix, pel que fa a l’actualització de la campanya de les liquidacions econòmiques, 
dels 127 estudis que han finalitzat l’any 2018, explica que hi ha 86 programes que han 
lliurat la liquidació i estan conformes, 9 que estan pendents de resoldre algun tema i 32 
als que se’ls ha reclamat  i estan pendents de presentar la liquidació (1 de l’àmbit del 
dret; 1 de l’àmbit d’Educació, 8 de l’àmbit de medicina i 20 de l’àmbit de veterinària,). 
Quant als 34 estudis que han acabat la seva vida comptable els dos primers mesos de 
2019, exposa que 26 n’han presentat la liquidació correcta, 3 estan encara pendents de 
resoldre i a 5 se’ls ha reclamat la liquidació sense resposta (1 de l’àmbit de l’educació, 
1 de l’àmbit de veterinària i 3 de l’àmbit de medicina).   
 
Finalment, informa sobre els temes relacionats amb la formació contínua que s’han 
presentat a la sessió del 15 de maig del Consell de Govern. Explica que amb relació a 
la creació del títol en màster en Competència Digital Docent, es va aprovar la proposta 
però es va agafar el compromís de que un dels mòduls ha d’incorporar un docent de 
l’Escola d’Enginyeria. D’altra banda, en el punt de modificació de la normativa 
econòmica i de dedicació acadèmica de la formació pròpia a la UAB, informa que la 
clàusula d’excepcionalitat que es va informar a l’anterior sessió de la Comissió queda 
redactada de tal manera que només podrà dirigir estudis de màster el professorat no 
permanent doctor, i que el professorat associat no doctor podrà dirigir diplomes de 
postgrau. 
 
  
2.3. Informe d’altres membres de l’Equip 
 
La vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat informa que s’han presentat els resultats de 
l’enquesta Via Universitària elaborada per la Xarxa Vicens Vives. Explica que han 
participat 20 de les 21 universitats de la Xarxa, i que la mostra s’ha fet sobre uns 40.000 
estudiants (37.000 de grau i 3.800 de màster). Comenta que la UAB disposa de les 
dades específiques de l’enquesta, i que s’estudiaran per fer una proposta de pla d’usos 
per treballar-les internament. Informa sobre les dades referides, entre d’altres, a l’equitat; 
a l’origen dels ingressos dels estudiants; a la compaginació de l’estudi amb la feina; a la 
incorporació de la perspectiva de gènere a la docència; a la segregació dels estudis; a 
la presencialitat; a la relació del nivell de renda amb els estudis escollits o a la utilització 
de metodologies docents innovadores.  
 
El vicerector de Relacions Internacionals recorda als centres que la normativa 
acadèmica preveu que a partir del curs 2019-2020 les guies docents han d’omplir-se en 
versió trilingüe. 
 
 
El president obre un torn d’intervencions, i els membres fan diversos comentaris, entre 
d’altres, sobre les liquidacions econòmiques del estudis propis; sobre el calendari de la 
formació contínua en el marc del Pacte Nacional per a la Industria; sobre el calendari 
d’introducció de la versió trilingüe de les guies docents i sobre la conveniència d’establir 
l’automatrícula dels alumnes que accedeixen per primer cop a la universitat.  
 
 
3. Graus: 
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3.1. Creació de títols de grau 
 
La cap de l’Oficina de Qualitat Docent presenta aquet punt de l’ordre del dia i explica els 
títols que es presenten a informació.  
 
El president explica que pel que fa al títol de grau en Estudis Socioculturals de Gènere, 
al provenir d’un títol de grau propi, el proper curs hi haurà docència de primer i de segon 
curs, atès que està prevista l’adaptació dels crèdits dels estudiants que ja han cursat 
primer en el grau propi. 
 
Quant al títol de grau en Ciències i Humanitats, el president comenta que es tracta d’un 
grau emmarcat dins de l’Aliança 4 Universitats que ha impulsat i coordina la UAB, i 
presenta al coordinador de la memòria, doctor Xavier Roqué, per si els membres de la 
Comissió li volen plantejar qualsevol qüestió al respecte. 
 
A preguntes dels membres de la Comissió, el doctor Xavier Roqué explica que és un 
títol nou en l’àmbit estatal, de caràcter transversal, que hi ha nombrosos referents 
internacionals en l’àmbit de grau, i que alguns d’aquests són institucions amb un marcat 
perfil científic que han tendit a fer titulacions integrades en diferents àmbits de 
coneixement.  
 
Els membres de la Comissió fan diversos comentaris al respecte, entre d’altres, sobre 
la disposició de recursos de la titulació; sobre la incorporació a la memòria de la docència 
de matèries sobre comunicació i la participació dels departaments afectats, i sobre la 
voluntat de participació en els títols que tinguin a veure amb l’àmbit d’humanitats de la 
Facultat de Traducció i d’Interpretació.   
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Informar favorablement sobre la creació dels títols de grau següents: 
 

• Estudis socioculturals de gènere 
• Ciències i humanitats 

 
Segon. Elevar aquest acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 
 
3.2.  Aprovació de memòries de grau 
 
La cap de l’Oficina de Qualitat Docent presenta aquet punt de l’ordre del dia i explica la 
memòria dels títols que es presenten a informació.  
 
Els membres de la Comissió debaten la proposta i decideixen sotmetre a votació 
l’aprovació de la memòria del títol de grau en Ciències i Humanitats. S’abstenen la 
degana de la Facultat de Ciències de la Comunicació; la degana de la Facultat de Dret 
i el director del Departament de Mitjans, Comunicació i Cultura.  
  
 
La Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Per assentiment, aprovar, per delegació del Consell de Govern, la memòria 
de l’estudi de grau en Estudis Socioculturals de Gènere, a condició que s’aprovi 
els títol corresponent pels òrgans competents.  
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Segon. Per 20 vots a favor, 0 vots en contra i 3 abstencions, aprovar, per delegació 
del Consell de Govern, la memòria de l’estudi de grau en Ciències i Humanitats, a 
condició que s’aprovi el títol corresponent pels òrgans competents.  
 
Tercer. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat 
l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
  
Quart. Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
4. Màsters universitaris 
  
4.1. Modificació de títol de màster universitari i elevació al Consell de Govern  
 
La cap de l’Oficina de Qualitat Docent presenta aquest punt de l’ordre del dia. Exposa 
la modificació del títol de màster universitari que es presenta a aprovació.  
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Informar favorablement sobre la modificació del títol de màster 
universitari: 
 

• Antropologia social i cultural CREOLE / Master in Social and Cultural 
Anthropology CREOLE 

•  
Segon. Elevar el present acord al Consell de Govern per a la seva aprovació. 
 
 
5. Pregraus duals:  
 
5.1. Proposta de creació del títol de Pregrau d’Especialista en Radiologia i elevació al 
Consell de govern per a la seva aprovació.  
 
La rectora explica que presenta aquest punt de l’ordre del dia atès el seguiment que ha 
fet d’aquest projecte des del seu inici. Pel que fa a la formació dual, comenta que 
aquesta pot ser de nivell universitari o de nivell de formació professional reglada, i que 
la que trobem a Espanya és majoritàriament aquesta última. Afegeix que en altres 
països dels nostre entorn, com ara Alemanya, hi ha universitats docents que només fan 
formació professional dual de grau universitari, i explica que en el nostre país aquesta 
proposta va tenir reticències de part tant dels sindicats com de la pròpia formació 
professional per por a una possible invasió de les seves competències, tot i que va tenir 
una bona rebuda amb representants del món empresarial. Continua explicant que s’han 
fet reunions amb la majoria dels àmbits implicats, i que es va optar per no fer esment de 
la formació professional en el nom del nou tipus d’estudi que es presenta.  
 
Així mateix, la rectora explica les dades d’un estudi a nivell local fet a Barcelona i 
comenta que s’estima que hi ha uns 17.000 joves entre 18 i 25 anys que han fet estudis 
de batxillerat, formació professional o han aprovat les PAU que no tenen clar si volen 
accedir a la universitat ni tenen massa definida la voluntat de què volen fer ni en quin 
sector s’hi volen implicar. Exposa que en aquest cas tant l’Ajuntament com la Diputació 
de Barcelona i algunes associacions empresarials veuen viable la nova oferta d’estudis 
de pregrau dual. Afegeix que aquesta formació pot ser un pont de pas d’alumnes que 
podrien integrar-se posteriorment en un grau universitari, i que l’objectiu d’aquests 
estudis és una formació en la que hi hagi una inserció professional que permeti que els 
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agents que rebin els estudiants facin una captació de talent i que els estudiants puguin 
ser contractats per aquestes institucions.  
 
Igualment, explica que s’han de treballar les propostes de cara al futur per tal d’establir 
la possibilitat de que es puguin reconèixer assignatures en graus de la UAB, i que en els 
pilots que es faran els estudiants es faran càrrec de la matrícula de la part docent i que 
la part de les pràctiques estarà becada per les empreses.  
 
La rectora explica que hi ha una associació d’ex rectors que paral·lelament ha treballat 
en la possibilitat de fer una nova fórmula que significaria una modificació de la legislació 
acadèmica estatal, i que consistiria en dos anys de formació professional que donaria 
accés a la universitat i que s’hauria de convalidar com un primer any d’una titulació 
universitària de 180 crèdits que s’haurien de crear, i dos anys de formació universitària 
fins a obtenir un grau universitari. Afegeix que s’ha presentat la proposta a la Generalitat 
i que la Secretaria d’Universitats ha demanat tant a la UPC i a la UAB fer una prova pilot 
d’aquesta formació.  
 
Els membres debaten la proposta i fan diverses intervencions, entre d’altres, sobre els 
beneficis de cara als estudiants de flexibilitzar el sistema universitari; sobre l’exigència 
de que els nous estudis compleixin els requisits que ha de tenir una formació 
universitària; sobre el paper de l’associació dels ex rectors i la valoració prèvia de la 
seva proposta per part de les universitats; sobre l’impacte en el prestigi de les 
universitats; sobre el marc legal en el que quedarien els estudis de pregrau dual; sobre 
el pla docent i el còmput dels ECTS dels pregraus duals per tal que sigui coincident amb 
el dels graus; sobre la conveniència de buscar un nom diferent i sobre el caràcter del 
títol que obté l’estudiant. 
 
Els membres de la Comissió decideixen sotmetre a votació la proposta. S’abstenen la 
degana de la Facultat de Ciències de la Comunicació; la coordinadora d’Estudis de la 
titulació de Ciència i Tecnologia dels Aliments, en nom de la degana de la Facultat de 
Veterinària; la degana de la Facultat de Ciències Polítiques i de Sociologia; el director 
del Departament de Sanitat i d’Anatomia Animals; el representant del Personal 
d’Administració i Serveis i la representant de l’Alumnat.    
 
Per 19 vots a favor, 0 vots en contra i 6 abstencions, la Comissió d’Afers Acadèmics 
acorda: 
 
Primer. Informar favorablement sobre la creació del títol propi de Pregrau 
d’Especialista en Radiologia. 
 
Segon. Elevar el present acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 
 
 
5.2. Aprovació del pla d’estudis de Pregrau d’Especialista en Radiologia, per delegació 
del Consell de Govern.  
 
Els membres de la Comissió debaten la proposta i decideixen sotmetre-la a votació.  
 
S’abstenen la degana de la Facultat de Ciències de la Comunicació; la coordinadora 
d’Estudis de la titulació de Ciència i Tecnologia dels Aliments, en nom de la degana de 
la Facultat de Veterinària; la degana de la Facultat de Ciències Polítiques i de Sociologia; 
el director del Departament de Sanitat i d’Anatomia Animals; el representant del 
Personal d’Administració i Serveis i la representant de l’Alumnat.  
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Per 19 vots a favor, 0 vots en contra i 6 abstencions, la Comissió d’Afers Acadèmics 
acorda: 
 
Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, el pla d’estudis de Pregrau 
d’Especialista en Radiologia, condicionat a l’aprovació dels títol corresponent 
pels òrgans competents, en els termes que s'annexen.   
 
Segon. Encarregar al vicerector d’Innovació i de Projectes Estratègics l'execució 
i el seguiment d’aquests acords. 
 
Tercer. Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, 
per tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
6. Aprovació de les accions propedèutiques, curs acadèmic 2019-2020. 
 
El president presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica les accions propedèutiques 
que es presenten per al curs 2019-2020. 
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Aprovar les accions propedèutiques per al curs acadèmic 2019-2020 que 
s’annexen. 
 
Segon. Encarregar al vicerectorat de Programació Acadèmica i de Qualitat 
l'execució i el seguiment de l’acord primer.  
 
Tercer. Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, 
per tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
7. Formació contínua 
 
7.1. Proposta de títols de màster propis i diplomes de postgrau de nova creació i elevació 
al Consell de Govern perquè els aprovi. 
 
La comissionada de la rectora per a l’Escola de Postgrau i la Qualitat Docent presenta 
aquest punt de l’ordre del dia. Exposa els títols de màster propi i de diploma de postgrau 
que es presenten a aprovació i explica la modificació d’un títol de màster propi.  
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Informar favorablement sobre la creació i la modificació de títols de màster 
propi i de diploma de postgrau que s'annexen.  
 
Segon. Elevar aquest acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau.  
 
 
7.2. Aprovació dels plans d’estudis de màster propi i diplomes de postgrau, de nova 
creació i de renovació amb modificacions, per delegació del Consell de Govern. 
 
La comissionada de la rectora per a l’Escola de Postgrau i la Qualitat Docent presenta 
aquest punt de l’ordre del dia i explica els plans d’estudis dels màsters propis i de 
diplomes de postgrau que es presenten a aprovació i a modificació. 
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
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Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, els plans d’estudis del 
màster i dels diplomes de postgraus propis següents, amb la condició que els 
òrgans competents aprovin el títol corresponent, en els termes que s'annexen: 
 

• Màster en Genètica Assistencial  
• Diploma de Postgrau en Disseny Tipogràfic  
• Diploma de Postgrau en Disseny de Pàgina i Editatge  
• Diploma de Postgrau en Atenció Centrada en la Persona (ACP) en Serveis 

d'Atenció a la Dependència  
• Diploma de Postgrau en Il·lustració per a Publicacions Infantils i Juvenils  
• Diploma de Postgrau en Lactància i Donació de Llet Humana 

(Interuniversitari)  
 

Segon. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació del pla 
d’estudis del màster propi següent, amb la condició que els òrgans competents 
aprovin la modificació del títol corresponent, en els termes que s'annexen: 

• Màster en Tipografia Avançada i Disseny de Pàgina  
 
Tercer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació del pla 
d’estudis del màster propi següent, en els termes que s’annexen: 

 
• Màster en Dret dels Negocis  

 
Quart. Encarregar a la comissionada de la rectora per a l’Escola de Postgrau i la 
Qualitat Docent l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
Cinquè. Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, 
per tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
7.3 Informació sobre nous cursos d’especialització. 
 
La comissionada de la rectora per a l’Escola de Postgrau i la Qualitat Docent presenta 
aquest punt de l’ordre del dia i exposa els cursos d’especialització autoritzats.  
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Considerar-se assabentada de l’aprovació dels cursos d’especialització 
que s’annexen. 
 
Segon. Encarregar a la directora de l’Escola de Postgrau i de la Formació Contínua 
el seguiment d’aquest acord. 
 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
8. Afers acadèmics  
 
8.1. Aprovació d’activitats que donen dret a reconeixement acadèmic en estudis de grau 
per al curs 2019-2020. 
 
La vicegerent d’Ordenació Acadèmica presenta aquest punt de l’ordre del dia, exposa 
que es presenta la llista de les activitats de reconeixement acadèmic en els graus del 
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curs 2019-2020, i explica el procediment d’aprovació de les activitats. Comenta que la 
majoria de les activitats són renovacions, i explica les propostes noves.  
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Aprovar les activitats susceptibles de reconeixement acadèmic per al curs 
2019-2020 en els termes que s'annexen.  
 
Segon. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat 
l’execució i el seguiment de l’acord primer. 
 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
8.2. Aprovació de reconeixement de crèdits de cicles formatius de grau superior per 
crèdits d’estudis de grau. 
 
El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmiques explica la modificació del reconeixement de 
crèdits de cicles formatius en el Grau en Turisme, atès  que s’ha modificat el pla d’estudis 
de la titulació.  
 
Per assentiment, la Comissió d’Afers Acadèmics acorda: 
 
Primer. Aprovar el reconeixement de cicles formatius de grau superior per crèdits 
d’estudis de grau, en els termes que s’annexen.  
 
Segon. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat 
l’execució i el seguiment de l’acord primer. 
 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
8. Assumptes de tràmit 
 
Els membres no plantegen cap qüestió en aquest punt de l’ordre del dia. 
 
 
9. Torn obert de paraules 
 
El director de l’Escola d’Enginyeria s’acomiada del membres de la Comissió després 
d’una etapa de gaire bé 7 anys, els agraeix la feina i  manifesta que ha estat un plaer 
treballar conjuntament. El president li agraeix la seva dedicació i esforç durant aquest 
temps. 
 
A les 17.30h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 
acta. 
 
La secretària Vist i plau 
 El president  
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